

Date: 29/06/2022

Ref: 485/2022

Mr. Nasser Abdullah Abdulghani
Director of Market Operation & Control
Department
Qatar Exchange

Greetings,

Subject: Notification

We, Al Meera Consumer Goods Company QPSC (the "Company"), submit to the Qatar Financial Markets Authority (the "Authority") and the Qatar Exchange ("Exchange") this letter to comply with Article (80) of the Authority's Offering and Listing Rulebook of Securities, which requires notifying the Authority and the Exchange immediately of all events or essential information.

We would like to inform you that the Press Release attached for Al Meera opens its 61st Branch in Al Karaana area, will be published in the newspaper Tomorrow, 30 June 2022.

Please do not hesitate to contact us if you have any questions or enquiries.

تاريخ: ٢٠٢٢/٠٦/٢٩

رقم الإشارة: ش م / ٤٨٥ / ٢٠٢٢

السيد/ ناصر عبدالله العبدالغني
مدير إدارة عمليات السوق والمراقبة

بورصة - قطر

تحية طيبة وبعد،

الموضوع: إخطار

نحن، شركة الميرة للمواد الاستهلاكية ش.م.ع.ق. ("الشركة")، نقدم إلى هيئة قطر للأسواق المالية ("الهيئة") وبورصة قطر ("البورصة") هذه الرسالة تفعيلاً لأحكام المادة (٨٠) من نظام الهيئة لطرح وإدراج الأوراق المالية، الذي يتطلب إخطار الهيئة والبورصة وعلى الفور بجميع الأحداث أو المعلومات الجوهرية.

وعليه يرجى الإحاطة بأنه سوف يتم نشر الخبر الصحفي المرفق بشأن افتتاح الميرة لفرعها ال ٦١ في منطقة الكرعانة، وذلك في الصحف المحلية غداً الموافق ٣٠ يونيو ٢٠٢٢.

للإستعلام عن أي استفسارات أو إيضاحات، يرجى الإتصال بالإدارة.



نيابة عن شركة الميرة للمواد الاستهلاكية ش.م.ع.ق.

يوسف علي العبيدان
الرئيس التنفيذي



Al Meera opens its 61st branch in Al Karaana

Doha, Qatar - xx June 2022: As part of its ambitious expansion strategy aimed at reaching all regions in Qatar, meeting customer's demands, and providing exceptional services to all members of the community, Al Meera Consumer Goods Company has opened its new branch in Al Karaana area.

The soft opening of Al Karaana branch was held on June 23, 2022, while the official inauguration took place on June 29. Al Karaana branch is the company's 61st on its current branch network to cater to the daily needs of its increasing customer base.

The opening of Al Karaana branch is an essential part of Al Meera's ambitious expansion plan to be close to all community members, including citizens and residents, and in all regions of the country, in line with the urban development plans in the country. As a national company operating the largest chain of retail stores in Qatar, Al Meera seeks to enable the residents of Al Karaana to obtain their daily needs of various high-quality commodities and food products at competitive prices, in addition to providing a comprehensive, modern and easy shopping experience.

Like other branches, Al Karaana branch, which is spread over 887 square meters, features many sections that customers are used to shopping from in Al Meera's modernized stores, such as the fresh fruits and vegetables, butchery, fishery, bakery and delicatessen, as well as a wide assortment of national and international products.

To celebrate the opening, Al Meera Rewards members will have a great opportunity to get double points on all their purchases from this branch from June 29 until July 5, 2022.

Commenting on the opening of Al Karaana branch, Al Meera stated:

"Our expansion plans move forward as scheduled. We seek to ensure that our services are within the reach of all consumers in Qatar in accordance with our vision to provide dedicated and high-level services to our community members and take our services to where the urban development goes. This journey targets keeping pace with the ever-changing needs of customers and meets their aspirations to easily access world-class facilities that provide them with a variety of high-quality products. We are extremely proud to open our branch No. 61 and this is aligned with our strategy, and slogan "Your Favourite Neighbourhood Retailer", to support social and economic development in accordance with Qatar National Vision 2030.

Al Meera is expanding into new urban areas that need retail services, as well as enhancing the diversity of products and goods offered through its branches, in addition to bringing diversity to consumers, as it provides retail, wholesale and online shopping services. Moreover, Al Meera is keen to make the shopping experience enjoyable and more valuable for customers by offering competitive prices on all its products, launching promotions on an ongoing basis, and rewarding customers through its loyalty program, Meera Rewards. Al Meera cooperates with all relevant authorities and entities in the country to boost its effective role in advancing economic and urban development in all regions of Qatar.

-ENDS-

الميرة تفتتح فرعها ٦١ في منطقة الكرعانة

الدوحة، قطر - xx يونيو ٢٠٢٢: انطلاقةً من استراتيجيتها الطموحة الهادفة للوصول إلى جميع المناطق في قطر من أجل تقديم خدماتها الاستثنائية لجميع فئات المجتمع، افتتحت شركة الميرة للمواد الاستهلاكية فرعها الجديد "الكرعانة".

بدأت مرحلة التشغيل التجريبي لفرع الكرعانة اعتباراً من ٢٣ يونيو ٢٠٢٢، حتى تم افتتاحه رسمياً يوم 29 يونيو لتعلن الشركة بذلك إضافة الفرع رقم ٦١ إلى شبكة فروعها الحالية.

يشكل افتتاح فرع الكرعانة فصلاً جديداً ضمن خطة الميرة التوسعية الطموحة للتواجد بالقرب من جميع أفراد المجتمع القطري من مواطنين ومقيمين وفي شتى أنحاء الدولة بما يواكب خطط التنمية العمرانية في الدولة كشركة وطنية تدير أكبر سلسلة متاجر للبيع بالتجزئة في قطر، تسعى الميرة عبر افتتاح هذا الفرع إلى تمكين سكان تلك المنطقة من الحصول على احتياجاتهم اليومية من السلع والمنتجات الغذائية المتنوعة عالية الجودة وبأسعار تنافسية، فضلاً عن منحهم تجربة تسوق شاملة تمتاز بالسهولة ومتوافقة مع أحدث المعايير العصرية.

وعلى غرار الفروع الأخرى، تم تجهيز فرع "الكرعانة" الجديد والبالغة مساحته 887.00 متراً مربعاً بأقسام المنتجات الطازجة التي اعتاد العملاء على التسوق منها في متاجر "الميرة" المحدثة والجديدة. وتشمل أقسام المنتجات الطازجة، ملحمة متخصصة، مسمكة، مخبز وأطعمة محفوظة، وأيضاً المنتجات الوطنية والمنتجة محلياً. وبمناسبة الافتتاح، سيكون أمام أعضاء مكافآت ميرة فرصة رائعة للحصول على نقاط مضاعفة على جميع مشترياتهم من هذا الفرع خلال الفترة من 29 يونيو ٢٠٢٢ إلى ٥ يوليو ٢٠٢٢

وتعليقاً على افتتاح فرع الكرعانة، أفادت شركة الميرة:

"تمضي خطتنا التوسعية وفق الجدول الزمني المحدد بدقة لنضع خدماتنا في متناول جميع المستهلكين في قطر، لاسيما أنها تنبثق عن رؤيتنا المتمثلة في خدمة أبناء المجتمع بتفانٍ وإخلاص، والارتقاء بخدماتنا إلى حيث يمضي موكب التنمية

العمرانية، وبما يتماشى مع احتياجات العملاء دائمة التغير، ويلبي تطلعاتهم في الوصول إلى مرافق عالمية المستوى توفر لهم تشكيلة متنوعة من المنتجات عالية الجودة. فخورون للغاية بافتتاح فرعنا رقم ٦١، ونؤكد أن المسيرة ستظل - بإذن الله - في مسارها تجسيدا لشعارنا "الأكثر تميزاً وقرباً"، وبما يكرس جهودنا لدعم التنمية الاجتماعية والاقتصادية وفق ركائز رؤية قطر الوطنية ٢٠٣٠".

وتجدر الإشارة إلى أن شركة الميرة تمضي للتوسع بالمناطق العمرانية الجديدة والتي تحتاج إلى خدمات البيع بالتجزئة، كما تعزز التنوع في المنتجات والسلع المعروضة عبر فروعها، هذا بجانب تنوع خيارات الشراء أمام المستهلكين، إذ تقدم خدمات البيع بالتجزئة، والبيع بالجملة والتسوق عبر الإنترنت. كذلك، تحرص الميرة على جعل تجربة التسوق أكثر قيمة للعملاء عن طريق إطلاق العروض الترويجية بصفة مستمرة، ومنحهم نقاط مكافآت مجانية عبر برنامج الولاء الخاص بها، مكافآت ميرة. تتعاون الميرة مع كافة الجهات والمؤسسات المعنية في الدولة كي تضاعف دورها الفعال في دفع عجلة التنمية الاقتصادية والعمرانية بجميع مناطق دولة قطر.

-انتهى-